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  - Dobro je što se otvara prodavnica ali se u Starčevu još uvek ne može sve kupiti. Zbog mnogo
stvari se mora ići u Pančevo. Sumnjam da će lokali na stadionu promeniti to.  
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